
1. Valg af dirigent. 
Ole Thomassen blev va lgt 

2. Valg af 2 stemmetællere .

3. Bestyrelsens beretning om det forløbne år.
Beretningen blev godkendt. 

4. Aflæggelse af regnskab underskrevet af bestyrelsen og revisor.
Regnskabet blev godkendt. 

5. . Rettidigt indkomne forslag . 
Grønne område etape 2, fremsat af bestyrelsen samt det grønne udvalg, planen/forslaget mailes inden 
genera lforsamlingen 
Forslaget blev godkendt under forudsætning af at de berørte beboere, bliver spurgt og godkender placering af 
træerne tæt på deres grunde . 
Det er vigtigt at projektet bliver til glæde for os alle og at det ikke skaber en negativ stemning . 

Der lægges op til at der plantes frugt træer på arealet ned mod Hobrovej samt evt . på andre af de grønne områder . 

Det grønne udvalg, fik desuden mandat til at arbejde videre med fase 3 

Hjertestarter på Højdedraget , fremsat af bestyrelsen 
Bestyrelsen fik mandat til arbejde v idere med installering af op til 2 hjertestartere 

Vold ud mod Hobrovej , fremsat af Anette og Kristian, nr. 164 
Det blev besluttet at bestyrelsen tager kontakt til kommunen , med det formå l, at få fortaget en støjmåling, da 
lokalplanen meget klart beskriver at beboere på højdedraget ikke må være generet af støj . 

Herefter vil der blive nedsat et udvalg med de berørte beboere samt 2 fra bestyrelsen. 
Overordnet var der enighed om at projektet ikke skal koste noget for grundejerforeningen. 

6. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent. 
Bestyrelsen havde forslået et fremadrettet kontingent på 1.200 kr. 
Dette forslag blev nedstemt og vi endte i stedet på sammen kontingent som året før ( 1.400 kr.) 

7. Va lg af bestyrelsesmed lemme r samt suppleanter.

På valg er følgende : 
Frank Christensen , nr. 110 Frank ønskede ikke genvalg , 
Peter Balle Aaen , nr. 8 modtog genvalg 
Bjørk Krogshave , nr. 178  modtog genvalg 

Herudover blev følgende valgt: 
Ole Thomassen 
Jacob Sørensen 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant.
Heidi Balle Aaen blev genvalgt 
Uffe blev valgt som suppleant 

9. Eventuelt. Dags dato har vi modtaget høringsvar fra Teknisk forvaltning vedr. Højdedraget 1 Under eventuelt kan der ikke sættes
fors lag til afstemning. 

Det blev påpeget at kommunen, ikke har været ret effektiv i forhold til saltning i år. 
Generalforsam lingen ønskede desuden at bestyrelsen tager fat i kommunen ved rørende den manglende belægning på højdedraget. 

Der nedsættes et udvalg, bestående af Uffe og Peter Balle Aaen samt Birte Sommer og evt. andre der gerne vil deltage i dette arbejde . 
Omkring høringssvar vedr . Højdedraget 1 Høringsvaret sendes fra Bestyrelsen 

Det grønne udvalg består af følgende : 
Uffe, Tanja , Birgitte, Frank og Claus 


